



## 悼念陳仲雨先生

香港青年獎勵計劃事務委員會委員陳仲雨先生於本年十月二十五日因病去世，享年 60 歲。

陳仲雨先生於 1976 年開始為獎勵計劃服務，在這 40 多年，陳先生為本計劃擔任多個要職，他於 2001 年出任野外鍛煉科科委會主任，2008 年擢升為章級活動及評估小組委員會主席，現時為獎勵計劃事務委員會委員。除此之外，陳先生於 2000 年帶領超過 100 多名參加者和義工成功完成港粵獨木舟挑戰之旅，對推動獎勵計劃野外鍛煉科活動，不遺餘力，貢獻良多，陳仲雨先生的逝世，實在是獎勵計劃的莫大損失。

本計劃同仁對陳仲雨先生的逝世深表惋惜，謹此向陳先生的家人致以深切的慰問。

更多陳仲雨先生的相片，請瀏覽以下連結：

<https://www.flipsnack.com/hkayp/mr-chan-chung-yu-s-photo-album.html>





### **In Memory Of Mr. Chan Chung Yu**

The Hong Kong Award for Young People is deeply saddened to learn that Mr. Chan Chung Yu, members of the Operations Committee, passed away on 25 October 2018 at the age of 60.

Mr. Chan Chung Yu began to serve the Award Scheme since 1976. Over the past 40 years, Mr. Chan has assumed various significant positions of AYP. In 2001, he was appointed as the Expeditions Section Panel Convener. After 6 years of service, he was promoted to be the Chairman of Award Programme and Assessment Sub-Committee. He is currently served as the member of the Operations Committee. Apart from that, he led a cohort of more than 100 participants and volunteers to complete successfully the Hong Kong-Guangdong Canoeing Challenge trip in 2000. He has tremendous contributions towards AYP, especially on Expeditions Section. The passing of Mr. Chan is surely a great loss to the Award Scheme.

Members of the Hong Kong Award Scheme will dearly miss Mr. Chan and would like to extend our deepest condolences to his family.

More photos of Mr. Chan Chung Yu:

<https://www.flipsnack.com/hkayp/mr-chan-chung-yu-s-photo-album.html>

